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Årsmöte i Julita biodlarförening 8 november 2023 i Lidabacke 

Närvarande: Tord Andersson, Stefan Berglind, Birgitta Eriksson, Stig, Eriksson, Eva 

Frykman, Kerstin Johansson, Sören Johansson, Anna-Karin Kjellander Ek, Kent Lang, Nina 

Rombo, Daniel Roos Wahlberg, Eva Siverskog, Lars Siverskog, Erika Wall, Anna Wahlund. 

 

§ 1. Årsmötets öppnande av föreningens ordförande Tord Andersson. 

 

§ 2. Val av mötesfunktionärer 

 - till mötesordförande valdes Anna Wahlund 

 - till sekreterare för mötet valdes Erika Wall 

 - till justerare valdes Birgitta Eriksson och Eva Siverskog 

 

§ 3. Godkännande av kallelse till årsmötet. Godkändes. 

 

§ 4. Godkännande av föredragningslistan. Godkändes. 

 

§ 5. Styrelsens redogörelse för året som gått: 

 - Verksamhetsberättelse för år 2023 lästes upp och godkändes. 

 - Anna Wahlund läser upp revisionsberättelsen. 

 

§ 6. Beslut om ansvarsfrihet. Årsmötet har beviljat styrelsen ansvarsfrihet. 

 

§ 7. Redogörelser för skrivelser från distrikt och/eller förbund. Inga skrivelser från 

distrikt eller förbund. 
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§ 8. Behandling av styrelsens förslag angående verksamhet det kommande året: 

- Föreningens bigård. Stig Eriksson fortsätter att sköta föreningens bigård.  

- Möten och andra aktiviteter. Kommer att planeras av den nya styrelsen vid 

senare tillfälle.  

- Åtgärder för medlemsvärvning. Tord informerar om att han haft kontakt med 

Anders Persson från Vingåkers biodlarförening och eventuellt kan ett 

samarbete ske mellan föreningarna. Tord ska ha ett möte med Anders och 

återkommer efter detta med information.  

- Utåtriktade aktiviteter. Sörmlands biodlardistrikt vill anordna Biets dag även 

nästa år. Tord fortsätter att vara kontaktperson mellan distriktet och Julita gård. 

Viktigt att föreningen har ett bord och representerar föreningen på Biets dag. 

Det var dålig uppslutning förra året från föreningens medlemmar. Diskussion 

kring huruvida man ska sälja föreningens eller sin egen honung under Biets 

dag. Tord informerar att om man har tankar eller idéer kring Biets dag är man 

välkommen att höra av sig till honom så tar han det vidare till distriktet. Vidare 

informerar Tord om att Julita gård gärna vill att föreningen fortsätter utnyttja 

Biboa och att vi har kvar våra kupor där.  

- Samverkan med andra organisationer, eventuellt beslut om medlemsavgift i 

dessa. Inget aktuellt. 

- Beslut angående föreningens andel av medlemsavgiften för 2025: 

Fullbetalande medlem, familjemedlem, juniormedlem och föreningsmedlem. 

Årsmötet beslutar att medlemsavgifterna ska vara oförändrade inför år 2025. 

- Övriga aktiviteter/frågor. Inget aktuellt. 
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§ 9. Val av ordförande för en tid av ett år. Tord Andersson väljs till föreningens 

ordförande. 

 

§ 10. Val av styrelseledamöter och övriga ledamöter. Bo Carlsson har ett år kvar som 

kassör och Anna-Karin Kjellander har ett år kvar som ledamot. Erika Wall väljs om 

som sekreterare på en tid av två år. Maria Sundin väljs in som ledamot för en tid av två 

år. Nina Rombo har ett år kvar som styrelsesuppleant. Stefan Berglind och Daniel 

Roos Wahlberg väljs in som suppleanter för en tid av två år. 

 

§ 11. Val till eventuella kommittéer/arbetsgrupper.  

- Honungsbedömningskommittén: Eva Frykman väljs som ny ordförande på ett 

år. Vidare väljs Jenny Grensman, Amie L. Hultgren, Nina Rombo och Anna 

Wall in som ledamöter. 

- Bisjukdomskommitté: Kent Lang väljs för bisjukdomskommittén.  

 

§ 12. Val av minst en revisor för en tid av ett år. Lars Siverskog och Sören Johansson 

väljs som revisorer. 

 

§ 13. Val av minst en ersättare till revisorn för en tid av ett år. Rolf Eriksson väljs som 

ersättare för revisorerna. 

 

§ 14. Val av ledamöter i valberedning för ett år. Eva Frykman, Jenny Grensman, Amie 

L. Hultgren, Nina Rombo och Anna Wall väljs in som ledamöter för valberedningen. 
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§ 15. Val av ombud och ersättare till distriktets årsmöte. Daniel Wahlberg och Anna 

Wahlund väljs att åka på distriktets årsmöte. Till ersättare väljs Nina Rombo. 

 

§ 16. Övriga valärenden: kontaktperson för infoutskick från förbundet, 

bihälsosamordnare, utbildningssamordnare och hemsidesansvarig. Den nya styrelsen 

får i uppdrag av årsmötet att ordna med dessa funktioner. 

 

§ 17. Övrig information. 

- Kent Lang informerar om bitömmarbotten. En modell som han använder där 

samhället inte bygger under denna vilket gör den lättare att använda. 

- Styrelsen och föreningen tackar av Tina Strand som slutar sitt uppdrag som 

styrelseledamot. 

 

§ 18. Avslutning. 
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Vid protokollet 

 

---------------------------------------- 

Erika Wall 

Sekreterare 

 

 

 

--------------------------------------- 

Anna Wahlund 

Mötesordförande 

 

 

                                                      

--------------------------------------------                             ----------------------------------------------- 

Birgitta Eriksson   Eva Siverskog 

Justerare                                                                         Justerare 

 

 


